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Kort verslag en afspraken ontmoeting colleges van Scherpenzeel en Barneveld 
8 juni 2021 van 12.30-14.15 uur in Kulturhus De Breehoek, Marktstraat 59 te 
Scherpenzeel

Aanwezig: 
Namens de gemeente Scherpenzeel: Burgemeester E. Klein, Wethouders I. van Ekeren, 
H.E. van Dijk-van Ommering, G. van Deelen, gemeentesecretaris W.M. van de Werken en 
projectleider J.den Hartog.
Namens de gemeente Barneveld: Burgemeester J.J. Luteijn, Wethouders P.J.T. van Daalen, 
D. J. Dorrestijn, A.H. van de Burgwal, B. Wijnne, gemeentesecretaris W. Wieringa en 
projectleider E. van Steden.

1. Opening en welkom 

Na een rondleiding door de Breehoek heet Jan Luteijn iedereen van harte welkom

2. Reactie op herindelingsadvies en proces. 
Namens Barnveld geeft Hans van Daalen een reactie op het herindelingsadvies. Op 
hoofdlijnen is het advies herkenbaar en zijn er ook aanpassingen gedaan op basis van 
de zienswijze van Barneveld. Er is wel een gevoel van teleurstelling over het ontbreken 
een extra financiële bijdrage van de provincie. Er werd een ruimhartiger gebaar verwacht 
boven de reguliere beschikbare middelen. 

Izaak van Ekeren spreekt namens Scherpenzeel een grote teleurstelling uit over het 
herindelingsadvies. Er is niets gedaan met de zienswijze van de raad. Scherpenzeel had 
verwacht dat de provincie duidelijkheid zou hebben gegeven over een aantal belangrijke 
voorwaarden en voorzieningen voor de gemeenschap van Scherpenzeel.   Dat zet 
Scherpenzeel voor een lastig dilemma. Binnen het mandaat van de raad heeft het 
college geen ruimte om een volgende stap te zetten. Dat is een politieke werkelijkheid. 
Tegelijkertijd heeft en voelt het college de bestuurlijke verantwoordelijkheid om alle 
voorbereidingen te treffen voor de eventuele nieuwe gemeente. Hiervoor is wel nodig dat 
er concrete afspraken worden gemaakt over een aantal voor Scherpenzeel belangrijke 
thema’s.

3. Side letter.
Barneveld begrijpt die behoefte en het belang daarvan. Het helpt om naar elkaar uit te 
spreken en vast te leggen hoe die nieuwe gemeente er uit gaat zien, in het algemeen en 
Scherpenzeel in het bijzonder. Het is daarom belangrijk dat gelijktijdig met het plan van 
aanpak hierover afspraken tussen beide gemeenten worden gemaakt. Afgesproken 
wordt om dat in de vorm van een side letter te doen.  Deze moet onderschreven worden 
door beide gemeenteraden. Onderkend wordt dat we dat doen met de kennis van nu. 
Uiteindelijk zal een nieuwe gemeenteraad hierin de richting bepalen.  Leidend is dat we 
met elkaar het vertrouwen van nu borgen naar morgen. Dat uitgangspunt wordt door 
beide partijen onderschreven. 
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Thema’s die onder andere terug moeten komen in een side letter zijn, (niet limitatief):
 Baangarantie van 2 jaar voor personeel Scherpenzeel en Barneveld;
 Raads- en commissievergaderingen ook in Scherpenzeel;
 De wijze waarop een loketfunctie vorm kan krijgen;
 Voorzieningen in stand houden, zoals dorpshuis en zwembad 
 Bibliotheek;
 Besteding inkomsten grexen. 

Uitgebreid wordt van gedachten gewissel over de vorm en inhoud. De side letter moet 
een heldere richting geven, zo concreet mogelijk zijn en tegelijk gelden voor alle dorpen 
van de eventuele nieuwe gemeente. Daarbij wordt zoveel mogelijk aangesloten bij 
bestaand beleid en uitgangspunten van de huidige gemeenten Scherpenzeel en 
Barneveld. Daar waar uitzonderingen nodig zijn kan dat specifiek worden benoemd. 

Beide gemeenten onderschrijven het belang (voor inwoners en medewerkers) om voor 
de zomer het plan van aanpak door de raden te laten vaststellen. Gelijktijdig met de side 
letter. 

Hierover worden de volgende afspraken gemaakt:

 De projectleiders en gemeentesecretarissen stellen een concept side letter op:
 Na eventuele aanpassingen wordt de side letter maandag 14 juni in de stuurgroep 

i.o besproken;
 Dinsdag 15 juni wordt de definitieve versie voorgelegd ter besluitvorming aan 

beide colleges;
 Behandeling van plan van aanpak en side letter in de raden van Barneveld (7 juli) 

en Scherpenzeel (12 juli). 

4. Plan van aanpak.
Beide gemeenten kunnen zich vinden in het plan. Ten aanzien van het voorzitterschap 
van de stuurgroep wordt afgesproken om dat per kwartaal te wisselen. Vanwege de 
continuïteit. Hert derde kwartaal zal gestart worden met Eppie Klein als voorzitter, het 4e 
kwartaal zal Jan Luteijn het voorzitterschap vervullen. 

5. Ambtsberichten.

Deze worden op een later moment besproken.

6. Verslag van 8 april 2021.

Deze wordt met een tekstuele aanpassing vastgesteld. De definitieve versie zal aan 
beide colleges worden gestuurd. 

7. Sluiting
Om 14.15 sluit Jan Luteijn de bijeenkomst en dankt ieder voor het goede en 
constructieve gesprek. 
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N.B.

 Na de vergadering is afgesproken om woensdagavond 9 juni met Hans van Daalen 
en Izaak van Ekeren als vertegenwoordiging van beide colleges een eerste concept 
side letter te bespreken;

 9 juni is afgesproken dat dit nog te vroeg is en eerst bestuurlijke afstemming vraagt. 
De bijeenkomst van de stuurgroep op 14 juni zal gebruikt worden om een definitieve 
versie voor de colleges van 15 juni voor te leggen. 


